

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix - Travail - Patrie

MINISTERE DE LA SANTE PUBLIQUE

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DE LA PHARMACIE, DU
MEDICAMENT ET LABORATOIRES

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF PUBLIC HEALTH

SECRETARIAT GENERAL

DEPARTMENT OF PHARMACY,
DRUGS AND LABORATORIES

DECISION N° **0456** /D/MINSANTE/SG/DPML/SDM/SH du **20 MARS 2023** portant ABROGATION DE L'AUTORISATION DE MISE SUR LE MARCHÉ DU PRODUIT PHARMACEUTIQUE DENOMME OMNIPAQUE 350 mg/ml solution injectable, FI/50 ml

Le Ministre de la Santé Publique
The Minister of Public Health

Vu	la Constitution	Mindful	of the constitution
Vu	la Loi N° 90/035 du 10 Août 1990 portant exercice et organisation de la profession de Pharmacien au Cameroun ;	Mindful	of Law No. 90/035 of 10 August 1990 to organize the practice of the profession of pharmacist;
Vu	le Décret N°98/405/PM du 22 Octobre 1998 fixant les modalités d'homologation et de mise sur le marché des produits pharmaceutiques ;	Mindful	of Decree No. 98/405/PM of 22 October 1998 to fix the terms of registration and marketing of pharmaceutical products;
Vu	le Décret N°2011/408 du 09 Décembre 2011 portant organisation du gouvernement ;	Mindful	of Decree No. 2011/408 of 9 December 2011 to organize the Government;
Vu	Le Décret N°2013/093 du 03 avril 2013 portant organisation du Ministère de la Santé Publique ;	Mindful	of Decree No.2013/093 of 3 April 2013 to organize the Ministry of Public Health;
Vu	le Décret N°2019/001 du 04 Janvier 2019 portant nomination d'un Premier Ministre ;	Mindful	of Decree No.2019/001 of 4 January 2019 to appoint the Prime Minister;
Vu	le Décret N°2019/002 du 04 Janvier 2019 portant réaménagement du gouvernement ;	Mindful	of Decree No.2019/002 of 4 January 2019 to reorganize the government;
Vu	le Décret N°98-405/PM du 22 octobre 1998 fixant les modalités d'homologation et de mise sur le marché des produits pharmaceutiques ;	Mindful	of Decree No.98-405/PM of 22 October 1998 laying down the procedures for the approval and placing on the market of pharmaceutical products;
Vu	la Décision N°7720031 du 19 juillet 2002 portant Autorisation de Mise sur le Marché de la spécialité OMNIPAQUE 350 mg/ml solution injectable, FI/50 ml	Mindful	of Decision N°7720031 of 19 July 2002 authorizing the marketing authorization for the specialty OMNIPAQUE 350 mg/ml solution for injection, vial of 50 ml

DECIDE/DECIDES AS FOLLOWS

Article 1^{er}: Est abrogée pour compter de la date de signature de la présente décision, la **décision n°0168731** du 02 Septembre 2008 portant **Autorisation de Mise sur le Marché de la spécialité OMNIPAQUE 350 mg/ml solution injectable, FI/50 ml** des Laboratoires: GE HEALTHCARE AS.

This Decision is repealed as of the date of signature of this Decision, Decision No. 0168731 of 04 July 2001 authorizing the Marketing Authorization for OMNIPAQUE 350 mg/ml solution for injection, vial of 50 ml specialty of the Laboratories: GE HEALTHCARE AS

Article 2 : La décision d'abrogation de l'AMM est prise à la demande du laboratoire.

The decision to repeal the MA is taken at the request of the laboratory.

Article 3 : La présente décision sera publiée et diffusée partout où besoin sera. /-

This decision will be published and disseminated wherever needed./-

YAOUNDE, le



Dr. MAMA OUDA MALACHIE